



# MARKET DATA CIRCULAR – ACTION REQUIRED

## Delisting of French Physical Power Futures

Leipzig, 01/07/2016 – As announced in the [Market Data Circular](#) from 23 June 2016 the French Physical Power Futures were delisted after the close of trading at EEX on 27 June 2016.

This includes the following products:

- F2xx: French Physical Power Futures (Weeks, Months, Quarters, Years)

As a result, EEX will discontinue the updating of the following files on the sftp server [mis.eex.com](http://mis.eex.com).

Affected files	Path
FrenchPhysicalPowerFuturesHistory_YYYY.xls	/eod/market_data/power/derivatives/xls/YYYY/
FrenchPowerFutureMarket-Results_YYYYMMDD.xml	/eod/market_data/power/derivatives/xml/YYYY/YYYYMMDD/

The last update of the above mentioned files will be made within the scheduled time frame at end of day on 01 July 2016. Then the files will be left with no further updates at the same location as before on the sftp server.

Furthermore, the French Physical Power Futures will be no longer included in the updates of the following CSV and XML files.

Affected files	Path
PowerFutureMarketResults_YYYYMMDD.csv	/eod/market_data/power/derivatives/csv/YYYY/YYYYMMDD/
YYYYMMDD_PowerFuturesMarketTrades_YYYYMMDDHMMSS.xml	/dd/market_data/power/derivatives/xml/YYYY/YYYYMMDD/

For further questions, please do not hesitate to contact [Market Information Services](#).



Please note: Market Data Circulars will only be sent to recipients being registered in the EEX web shop. We therefore kindly ask you to make changes regarding the reception of Market Data Circulars in the [EEX Shop](#).



**Contact:**

**European Energy Exchange AG**

Market Information Services

Telefon: +49 341 2156-288

Fax: +49 341 2156-109

E-Mail: [marketdata@eex.com](mailto:marketdata@eex.com)

[www.eex.com](http://www.eex.com)

Augustusplatz 9 | 04109 Leipzig | Germany



# MARKET DATA CIRCULAR – ACTION REQUIRED

## Delisting der French Physical Power Futures

Leipzig, 01.07.2016 – Wie im [Market Data Circular](#) vom 23. Juni 2016 angekündigt wurde das Delisting der French Physical Power Futures nach Handelsschluss an der EEX am 27. Juni 2016 vorgenommen.

Dazu gehören die folgenden Produkte:

- F2xx: French Physical Power Futures (Wochen, Monate, Quartale, Jahre)

Infolgedessen wird die EEX die Aktualisierung der folgenden Dateien auf dem SFTP-Server [mis.eex.com](http://mis.eex.com) einstellen.

Betroffene Dateien	Pfad
FrenchPhysicalPowerFuturesHistory_2016.xls	/eod/market_data/power/derivatives/xls/2016/
FrenchPowerFutureMarket-Results_YYYYMMDD.xml	/eod/market_data/power/derivatives/xml/YYYY/YYYYMMDD/

Die letztmalige Aktualisierung der oben genannten Dateien wird innerhalb des geplanten Zeitfensters am Tagesende des Handelstages 01. Juli 2016 erfolgen. Danach werden die Dateien ohne weitere Aktualisierungen an dem bisherigen Ort auf dem SFTP-Server belassen.

Ebenso werden die French Physical Power Futures in den Aktualisierungen der folgenden CSV- und XML-Dateien nicht mehr berücksichtigt.

Betroffene Dateien	Pfad
PowerFutureMarketResults_YYYYMMDD.csv	/eod/market_data/power/derivatives/csv/YYYY/YYYYMMDD/
YYYYMMDD_PowerFuturesMarketTrades_YYYYMMDDHMMSS.xml	/dd/market_data/power/derivatives/xml/YYYY/YYYYMMDD/



Bei Fragen steht Ihnen das Team [Market Information Services](#) gern zur Verfügung.

Bitte beachten Sie: Market Data Circulars werden nur noch an die hierfür im EEX-Webshop registrierten Empfänger versendet. Wir bitten Sie daher, Änderungen bezüglich des Empfangs der Market Data Circulars im [EEX Shop](#) vorzunehmen.



**Kontakt:**

**European Energy Exchange AG**

Market Information Services

Telefon: +49 341 2156-288

Fax: +49 341 2156-109

E-Mail: [marketdata@eex.com](mailto:marketdata@eex.com)

[www.eex.com](http://www.eex.com)

Augustusplatz 9 | 04109 Leipzig | Germany